
 

 

 

 

 

 

 

 

 

K 1. točki dnevnega reda: 

 

- Potrditev zapisnika 9. redne seje 

občinskega sveta 
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OBČINSKI  SVET 

 

Številka:  900-10/2015-2 

Datum:    10. 7. 2015 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v četrtek, 2. julija 2015, ob 18. 

uri v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Ksenija Frangež, ga. Anka Hertiš, g. Branko Karneža, ga. Monika 

Kokot, g. Kristijan Lovrenčič, g. Dragomir Murko, ga. Anica Rejec, g. Rado Rodošek, g. 

Milan Tacinger, ga. Kaja Valand, g. Janez Vedlin, g. Zlatko Žnidar.  

 

 

DRUGI PRISOTNI: 

Direktor občinske uprave g. Matic Šinkovec 

Predsednik sveta KS Stoperce g. Peter Kitak 

Predsednik sveta KS Majšperk g. Anton Lampret 

Predsednik sveta KS Ptujska Gora g. Jožef Šerbak 

Člana nadzornega odbora ga. Zofija Topolovec in g. Miran Smolej 

Radio Tednik Ptuj g. Martin Ozmec 

Snemalec seje Foto studio Brbre 

Prisostvuje delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez   

 

 

Ga. županja, predsedujoča 9. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je na 

seji navzočih 14 svetnikov.  

 

Nato je predlagala dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo.  

 

Razprave o dnevnem redu ni bilo, zato se je o predlogu dnevnega reda glasovalo. 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 8. redne seje občinskega sveta 

2. Spremembe Statuta Občine Majšperk – 2. obravnava 

3. Spremembe Poslovnika Občinskega sveta Občine Majšperk – 2. obravnava 

4. Poročilo o opravljenem nadzoru in pregledu zaključnega računa proračuna Občine 

Majšperk za leto 2014 
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5. Sklep o potrditvi DIIP-a in Koncesijskega akta za izvedbo projekta javno-zasebnega 

partnerstva za vzpostavitev in upravljanje sistema ogrevanja za Osnovno šolo 

Majšperk 

6. Sistemizacija delovnih mest v vrtcu Majšperk za šolsko leto 2015/2016 

7. Pobude in vprašanja 

8. Razno 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14 , PROTI: 0 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 8. redne seje občinskega sveta 

 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad2) Spremembe Statuta Občine Majšperk – 2. obravnava 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da na predloženo gradivo sprememb Statuta Občine Majšperk ni bilo 

vloženih amandmajev. Zato je podala spremembe na glasovanje. 

 

 

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta Občine 

Majšperk v drugi obravnavi v predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 12; PROTI: 0 

 

 

Ad3) Spremembe Poslovnika Občinskega sveta Občine Majšperk – 2. obravnava 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da na predloženo gradivo sprememb Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Majšperk ni bilo vloženih amandmajev. Zato je podala spremembe na glasovanje. 

 

 

4. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Majšperk v drugi obravnavi v predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI:  
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Ad4) Poročilo o opravljenem nadzoru in pregledu zaključnega računa proračuna 

Občine Majšperk za leto 2014 

 

 

Poročilo o opravljenem nadzoru in pregledu zaključnega računa proračuna Občine Majšperk 

za leto 2014, ki ga je pripravil Nadzorni odbor je predstavil član g. Miran Smolej. 

V razpravo so se vključili g. Janez Vedlin, g. Branko Karneža, g. Zlatko Žnidar, g. Dragomir 

Murko, ga, Zofija Topolovec, g. Miran Smolej in ga. županja. 

Razprava je tekla o vsebini odprtih terjatev, o izterjavah terjatev in o javnih razpisih, ki so 

namenjeni društvom.   

Po razpravi je bil sprejet naslednji sklep. 

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk se je seznanil s Poročilom o opravljanjem nadzoru in 

pregledu zaključnega računa proračuna Občine Majšperk za leto 2014 v predlagani 

obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

 

Ad5) Sklep o potrditvi DIIP-a in Koncesijskega akta za izvedbo projekta javno-

zasebnega partnerstva za vzpostavitev in upravljanje sistema ogrevanja za Osnovno šolo 

Majšperk 

 

 

Ga. županja je predstavila predloženo gradivo in pojasnila, da se objekt osnovne šole ogreva 

iz kotlovnice na utekočinjen naftni plin. Ogrevanje z izbranim gorivom povzroča visoke 

obratovalne stroške, zato je pripravljena študija za zamenjavo. Predvideva se ogrevanje s 

geosondama in toplotno črpalko. Projekt bi bil izveden z javno zasebnim partnerstvom. 

Pripravilo se je več analiz katero ogrevanje je bolj primerno predvsem primerjava z lesnimi 

sekanci. Izkazalo se je, da je ekonomsko upravičeno ogrevanje s toplotno črpalko. 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Na Odboru za gospodarstvo in kmetijstvo je tekla razprava v smeri 

uvedbe ogrevanja z lesno biomaso. Vendar vsi podatki kažejo, da je trenutno najbolj ugodna 

varianta ogrevanje na toplotno črpalko. Odbor je pregledal tudi predloženi koncesijski akt in 

predlaga Občinskemu svetu Občine Majšperk, da gradivo v predloženi obliki sprejme.« 

   

V razpravo so se vključili g. Dragomir Murko, g. Zlatko Žnidar, g. Branko Karneža, g. Janez 

Vedlin, g. Kristijan Lovrenčič, g. Milan Tacinger in ga. županja. 

 

Razprava je tekla o tem: 

- da bi v ogrevanje morali zajeti celotni center Majšperka, 
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- da imamo ogromno lesa in bi morali ogrevati z lesno biomaso, 

- da bi se morali v sistem ogrevanja z lesno biomaso vključiti lastniki gozdov,  

- ali se dolgoročno splača spreminjati ogrevanje s toplotno črpalko. 

 

Po razpravi je bil sprejet sledeči sklep. 

 

6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o potrditvi DIIP-a in Koncesijskega akta 

za izvedbo projekta javno-zasebnega partnerstva za vzpostavitev in upravljanje sistema 

ogrevanja za Osnovno šolo Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

Ad6) Sistemizacija delovnih mest v vrtcu Majšperk za šolsko leto 2015/2016 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da se z novim šolskim letom odpira nov 7. oddelek vrtca v OŠ 

Majšperk. Zaradi povečanja oddelkov je potrebno spremeniti tudi sistemizacijo delovnih mest 

in s tem nove zaposlitve. Povečati je potrebno zaposlitve za 3,5 delavca. Predlagana 

sistemizacija je v skladu z veljavnimi normativi, ki veljajo za vrtce.  

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženi sklep in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga v predloženi obliki sprejme.« 

 

Razprave ni bilo, zato se je o predloženem sklepu glasovalo.       

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sistemizacijo delovnih mest v vrtcu Majšperk 

za šolsko leto 2015/2016 v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14; PROTI: 0 

 

 

Ad7) Pobude in vprašanja 

 

 

 

G. Cvetko Pepelnik:   
Kakšne so možnosti sofinanciranja občine v primeru urejanja kapel? 

 

Odgovor ge. županje: 

V občini velja enotno merilo za vse kapele. Občina zagotovi material, občani pa izvedejo dela 

sami. 
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G. Milan Tacinger:  

»Komasacijski odbor je imel sestanek, saj je projekt zaključen. Ceste in jarki so skopani in 

urejeni, manjkajo še dodatni propusti in pesek za ceste. Odbor zadolžuje občinski svet, da v 

proračunu zagotovi dodatna sredstva, da se lahko projekt v celoti zaključi.« 

 

 

G. Dragomir Murko: 

» - Ob dnevu državnosti je bila izvedena proslava v dvorani. Občinska uprava, ki je zadolžena 

za dvorano, naj pregleda pravilnik o izobešanju zastav, saj so bile zastave napačno postavljene. 

Tudi ozvočenje bi bilo potrebno servisirat, saj je šumelo. 

- Na novem delu pokopališča v Majšperku se je odstranilo del cipres. Kdaj se bodo odstranili 

vse? 

- Okrog novega pokopališča v Majšperku bi bilo potrebno pokositi travo. 

- Urediti in sčistiti bi bilo potrebno pločnik proti Lešju, predvsem drevesa nad pločnikom. 

- Kdo imenuje novega vodjo vrtca? 

- Predlagam, da so na novo zaposlijo v vrtcu ljudje, ki so iz naše občine.«   

 

Odgovori ge. županje: 

- Glede ozvočenja v dvorani, nismo obveščeni, da bi bilo karkoli narobe. 

- Pokopališče se bo uredilo v najkrajšem možnem času. 

- Pločnik proti Lešju se bo sčistil. 

- Vodjo v vrtcu imenuje ravnatelj šole, tudi glede novih zaposlitev se odloča v šoli. 

 

 

Ga. Jelka Ferlež: 

Zavalila se je za postavljeno tablo v naselju Grdina. 

 

G. Janez Vedlin: 

»Kakšni so rezultati občinske blagajne?« 

 

Odgovori ge. županje: 

Pri odpiranju občinske blagajne nismo imeli posebnih pričakovanj. Glede na število 

uporabnikov, pa se vidi, da so občani blagajno dobro sprejeli. 

 

  

G. Rado Rodošek: 

Požarni hidrant na Slapah je spet poškodovan. 

 

Odgovor ga. županja: 

Zadeva se bo pogledala na terenu. 

 

 

G. Milan Tacinger: 

Občina je dala zemljišče v zakup, naj se zadeva uredi na UE Ptuj tako, da bo prav. 
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Ga. Monika Lovrenčič: 

Pohvala našim bolničarjem, glede uporabe defibilatorja, predvsem pri nesreči na Ptujski Gori. 

 

G. Branko Karneža: 

Ozvočenje v dvorani KPC je zelo kvalitetno, vendar je problem, da imamo vse instrumente 

priključene na eno fazo, kar pa po moči ne vzdrži.  

 

Odgovor ga. županja: 

Zadeva se bo pogledala. 

 

  

Ad8) Razno 

 

 

Ga. županja je podala naslednje informacije: 

- Vodovod Kupčinji Vrh se izvajajo še priklopi. 

- Do 15. 8.  naj bi bil zgrajen pločnik na Ptujski Gori. V zemljo se bo položila tudi elektro 

napeljeva. 

- Za modernizacijo ceste Medvedce – Sestrže se bo podpisala pogodba. 

- Novi občan občine je »Kuhar Jaka«, ki ima načrte na področju turizma na Ptujski Gori. 

- Da je to sedaj zadnja seja pred dopusti, naslednja bo konec avgusta. 

 

Ga. županja se je vsem zahvalila za sodelovanje in prisotnost na sami seji.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.10. 

 

Zapisala:  

Tatjana Varžič Korez       dr. Darinka Fakin  

         županja Občine Majšperk    


